



OneHuman A.I.D.

Public Positioning FAQ

Version v0.2 • December 28, 2025

What is OneHuman A.I.D.?

OneHuman A.I.D. is a global initiative designed to ensure that every human has a recognized place in an AI-driven future. It articulates a neutral, non-transferable principle of human recognition intended to precede large-scale AI-generated value redistribution.

Why does this need to exist now?

Artificial intelligence is advancing faster than social, economic, and political systems can adapt. OneHuman A.I.D. exists so questions of inclusion can be addressed before crisis, not after it.

Is OneHuman A.I.D. a cryptocurrency or token project?

No. OneHuman A.I.D. does not issue tokens, coins, points, or digital assets, and does not speculate on future value.

Does OneHuman A.I.D. pay a universal basic income or AI dividends?

No. OneHuman A.I.D. does not distribute money and does not promise future payments.

Is this a financial product or investment opportunity?

No. OneHuman A.I.D. is not an investment and does not solicit capital from the public.

Is this a government ID or a surveillance system?

No. OneHuman A.I.D. is not a government-issued identity and does not operate surveillance systems. It is guided by data minimization, political neutrality, and non-centralization.

Who controls OneHuman A.I.D.?

OneHuman A.I.D. is designed as neutral, public-interest reference infrastructure, independent of any single government, company, or platform.

Is this an AI company or technology platform?

No. OneHuman A.I.D. does not build or operate AI models and does not compete with AI companies.

How is this different from other identity projects?

OneHuman A.I.D. does not seek to create identity systems. It defines a minimal ethical invariant—one human, one non-transferable claim—that existing systems may implement in their own ways.

Is OneHuman A.I.D. launching an app?

No. OneHuman A.I.D. deliberately does not build an application, registry, or centralized system. Its role is to articulate a principle that can be respected by diverse existing infrastructures.

What does “One Human. One Claim.” mean?

It means recognition in an AI-driven future should be equal, non-transferable, and based solely on being human.



OneHuman A.I.D.

FAQ de positionnement public

Version v0.2 • December 28, 2025

Qu'est-ce que OneHuman A.I.D. ?

OneHuman A.I.D. est une initiative mondiale visant à garantir que chaque être humain ait une place reconnue dans un avenir façonné par l'intelligence artificielle. Elle énonce un principe neutre et non transférable de reconnaissance humaine destiné à précéder toute redistribution de valeur générée par l'IA.

Pourquoi cela doit-il exister maintenant ?

L'intelligence artificielle progresse plus rapidement que la capacité des systèmes sociaux, économiques et politiques à s'adapter. OneHuman A.I.D. existe pour que les questions d'inclusion soient abordées avant la crise, et non après.

OneHuman A.I.D. est-il un projet de cryptomonnaie ou de jeton ?

Non. OneHuman A.I.D. n'émet aucun jeton, aucune cryptomonnaie et ne spéculé pas sur une valeur future.

OneHuman A.I.D. verse-t-il un revenu universel ou des dividendes liés à l'IA ?

Non. OneHuman A.I.D. ne distribue pas d'argent et ne promet aucun paiement futur.

S'agit-il d'un produit financier ou d'une opportunité d'investissement ?

Non. OneHuman A.I.D. n'est pas un investissement et ne sollicite pas de capitaux du public.

Est-ce une pièce d'identité gouvernementale ou un système de surveillance ?

Non. OneHuman A.I.D. n'est pas une identité gouvernementale et n'exploite aucun système de surveillance. Elle repose sur la minimisation des données, la neutralité politique et

l'absence de centralisation.

Qui contrôle OneHuman A.I.D. ?

OneHuman A.I.D. est conçue comme une infrastructure de référence neutre d'intérêt public, indépendante de tout gouvernement, entreprise ou plateforme unique.

Est-ce une entreprise ou une plateforme d'IA ?

Non. OneHuman A.I.D. ne développe ni n'exploite de modèles d'intelligence artificielle et ne concurrence aucune entreprise technologique.

En quoi cela diffère-t-il des autres projets d'identité ?

OneHuman A.I.D. ne cherche pas à créer des systèmes d'identité. Elle définit un invariant éthique minimal — un humain vivant, une revendication non transférable — que les systèmes existants peuvent mettre en œuvre selon leurs propres cadres.

OneHuman A.I.D. lance-t-il une application ?

Non. OneHuman A.I.D. ne crée volontairement ni application, ni registre, ni système centralisé. Son rôle est d'énoncer un principe que différentes infrastructures existantes peuvent respecter.

Que signifie « Un humain. Une reconnaissance. » ?

Cela signifie que la reconnaissance dans un avenir façonné par l'IA doit être égale, non transférable et fondée uniquement sur l'humanité.